
Diemen, 16 december 2023. 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Diemen. 
 
Betreft: veiligheid in de wijk Holland Park. 
 
Geachte College,  
 
Regelmatig horen we over de veiligheidssituatie in Holland Park, over ontruimingen van 
hennepplantages en invallen door de politie. Helaas moeten we constateren dat het een onveilig 
gebied dreigt te worden, met alle gevolgen van dien.  Zoals bekend steunt de Diemense VVD de 
Scheerlicht aanpak, waardoor de kans op structurele verbetering van de veiligheidssituatie 
toeneemt. Mede door opmerkingen van bewoners die ons bereikten, komen wij tot de volgende 
vragen.  
 
1.  Welke inzet is of wordt gepleegd om de anonimiteit van bewoning in Holland Park tegen te gaan?  
 
2.  Welke inzet wordt gepleegd om ongewenste verhuur tegen te gaan? Is er overleg met 
verhuurders over screening van potentiële huurders? Hoe ver kan screening van potentiële huurders 
door verhuurders gaan?  
 
3.  Naast signalen van mede bewoners over ongewenste activiteiten, kunnen er ook andere signalen 
worden verkregen zoals van energie leveranciers met betrekking tot onevenredig energieverbruik. 
Op welke wijze wordt er gebruik gemaakt van dergelijke signalen?  
 
4.  Cameratoezicht in de openbare ruimte is een erkend effectief middel, zeker ook op 
parkeerplaatsen op Holland Park waar ongewenste ontmoetingen plaatsvinden. Wordt de (extra) 
inzet van camera's overwogen? Zo nee, waarom niet?  
 
5.  Ook goede verlichting draagt bij aan veiligheid en het veiligheidsgevoel. Verlichting kan worden 
verbeterd in onze optiek, zoals in het park en rondom metrostations uitgangen. Wordt de 
verlichtingssituatie binnenkort verbeterd? Zo, ja waar en hoe? Zo, nee waarom niet?  
 
6.  Een ontruiming gaat dikwijls gepaard met grote politie inzet. Die inzet kan bedreigend overkomen 
als daarna niet goed wordt uitgelegd en gecommuniceerd met direct omwonenden over wat er is 
gebeurd. In hoeverre wordt inzet gepleegd om die communicatie concreet, direct en effectief aan te 
pakken? Een algemeen en vaag geformuleerd  persbericht is dan niet voldoende om direct 
omwonenden te informeren. Welke middelen worden ingezet om de bewoners van het betreffende 
blok en direct naastgelegen blokken te informeren? 
 
7.  Hoe kijkt het college aan tegen de veiligheidssituatie in de wijk Holland Park?  
 
We zien uit naar de reactie van het college op onze vragen.  
 
Vriendelijke groet,  
 
Bert Timmer, fractievoorzitter Diemense VVD 
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